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Abstract (en)
[origin: US5230165A] A web guiding structure in a drying section downstream from a coating device, and having suspension and infrared dryers
and with a directly preceding coating device for paper or board. A rigid beam-like chest-like web bend device with blowing elements is adapted to
produce a pressurized gas cushion for the web for contact-free bending of the web in its direction through an angle between 50 DEG and 120 DEG ,
so that with an increase in its distance from the bending device, the web also moves away from the coating device. Following the bend device a
heating device or a suspension device having beam-like, chest-like blowing air guide devices in each case produces a course of the web undulating
in the direction of movement of the web (web valleys and crests extending in the transverse direction) on the upper and lower sides of the web.
Further dryers are included, with radiation and/or a hot gas action, and are alternately arranged with drying devices in the form of infrared dryers and
suspension dryers, alternating at least twice.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Anordnung mit Bahnführung im Bereich einer Infrarot-Strahlungs- und Schwebetrockner aufweisenden Trockenpartie
und einer unmittelbar davorgeschalteten Beschichtungseinrichtung für Papier oder Karton. Die Erfindung ist dadurch gekennzeichnet, daß eine
starre, balkenförmige, kastenartige Bahnumlenkeinrichtung (2) mit ein Druckgasführungspolster für die Bahn erzeugenden Blaselemente (21) zur
berührungslosen Umlenkung der Bahnlaufrichtung um einen Winkel zwischen 50° und 120°, so daß sich die Bahn mit ihrer Entfernungszunahme
von der Umlenkeinrichtung (2) auch von der Beschichtungseinrichtung (12,13) entfernt, vorgesehen ist, daß an die Umlenkeinrichtung (2) eine
Heizeinrichtung oder eine balkenförmige, kastenförmige Blasluft-Leiteinrichtungen aufweisende Schwebeeinrichtung (3,3') mit in Bahnlaufrichtung
ondulierenden Bahnverlaufs (Wellentäler und -berge in Querrichtung verlaufend) an der Bahnober- und Unterseite sowie anschließend weitere
Trockner (4,3") mit Heizeinrichtungen mit Strahlungs- und/oder Heizgaseinwirkung anschließen und daß Trockeneinrichtungen in Form von
Infrarottrocknern (4,4') und Schwebetrocknern (3,3') mindestens zweimal einander abwechseln. <IMAGE>
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